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FRÅGA  
till Regionstyrelsens ordförande  
 
Går det att hitta en klok lösning på Värnamobadets framtid?  
 
 
Värnamobadet, en simanläggning på sjukhusområdet i Värnamo, har under väldigt många 
år hyrts ut till Värnamo kommun, som i sin tur låtit Värnamo simsällskap driva 
anläggningen. Värnamo simsällskap har under alla år drivit anläggning på ett alldeles 
förträffligt vis. De har haft mängder av verksamhet, såsom simskola för massor av barn, 
simträning inom ramen för sina egna medlemmar, men också öppet för allmänheten för 
bad och lek. Verksamheten som bedrivits av Värnamo Simsällskap och även i år bedrivs 
har varit och är enormt uppskattad och kan inte nog värderas! 
 
Det har alldeles nyligen kommit till min kännedom om att hyran som betalas av Värnamo 
kommun till Region Jönköpings län, föreslås höjas från nuvarande 600.000 kr till  
2 miljoner kronor för nästa sommar. Om jag räknat rätt blir detta en höjning på 233 %. Som 
oinvigd i detta blir man något förvånad minst sagt! 
 
 
 
 
Fråga till Regionstyrelsens ordförande:  
Är Regionstyrelsens ordförande beredd att diskutera en försäljning av hela 
anläggning till Värnamo Simsällskap alternativt Värnamo kommun? 
 
 
 
 
Arnold Carlzon 
Kristdemokraterna 
  


